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Good to know...

Van:BES 120]
Verzonden: woensdag 17 februari 2021 08:07

Onderwerp: vraag over vaccinatie en onderzoek

Ik heb een vraag aan je.

Gisteren had ik een call met twee zorgaanbieders waarbij het prikken van de bewoners als eerste is gestart, Verenso en [BFE

Al voor COVID-19 losbarstte werkten we samen met [EEEEHij is (met Verenso en steun van alle landelijke partijen in de

verpleeghuissector) in BfEZ begonnen om een (even makkelijk gezegd) landelijke medische registratie voor de verpleeghuizen
op te zetten. Doelstelling daarvan is het bijdragen aan een datafundament voor onderzoek. In het EPD van de zorgaanbieders
worden daardoor kenmerken van de bewoners, hun aandoeningen, ziekteverloop, interventies, enz. vastgelegd. Deze

vastleggingen worden gestandaardiseerd gedaan. De data vanuit de EPDs komt bij het Nivel bij elkaar, zodat er onderzoek op

kan plaatsvinden. (Het is ingewikkelder, maar dat lzat ik nu even buiten beschouwing).

Bij de start van COVID-19 heeft [FE ervoor gezorgd dat er in dat systeem ook een COVID-19 module is gebouwd. Veel van de

informatievoorziening vanaf maart 2019 hebben we aanBEd danken.

Begin dit jaar heeft hij in dat systeem ook de vaccinatie van de bewoners laten opnemen. Daarmee wordt het mogelijk om te

volgens wat het er gebeurd met de bewoners na vaccinatie, dus: worden ze toch nog besmet, hoe er worden ze dan ziek, na

hoeveel tijd worden ze dan besmet, samenloop van aandoeningen, enz.

IEEEI wil op basis van deze data onderzoek gaan doen. Dat kan hij sowieso doen, omdat hij de data ‘vanzelf’ krijgt uit die EPD

registraties.

Hij trekt bovendien op met ook de gehandicaptenzorg. In de gehandicaptenzorg is ook een registratie van COVID-19 opgezet.
Deze is wat minder geavanceerd, maar ook in die registratie ‘zit’ vaccinatiestatus van de cliént, besmetting en de beloop van

COVID-19.

Flinke aanloop, maar dan de vraag.

is een prima onderzoeker en hij werkt samen me:

CETegelijkertijd ligt het voor de

hand dat dit type onderzoek iets anders is dan hij normaliter doet en dat er aparte onderzoeksvormen voor zijn. De vraag is of jij
ons misschien op weg kunt helpen om hem de weg hierin te wijzen?

Uiteraard ben ik graag bereid om dit verder toe te lichten.
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